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Initiativ angående återanvändning av möbler i Västerås stad 
 
 
Kategoristyrningen i Västerås stad pågår för fullt. Det innebär att stadens inköp 
kategoriseras och vi kan se vilken typ av inköp som genomförs sammanställt för 
alla verksamheter. Det ger också en bra bild av åtgärder som behöver vidtas 
och också möjligheter till översyn av vissa inköp. 
  
En av de första bilderna som framgår är att sammantaget så genomförs stora 
inköp av nya möbler. Det är också i relativt liten omfattning som renoverade 
möbler används.  
  
Vi har i Västerås en arbetsmarknadsåtgärd som renoverar möbler, 
Returfabriken. Det är en mycket bra verksamhet och som gör ett mycket bra 
arbete med att renovera möbler. Det är också på gång att underlätta för stadens 
verksamheter att kunna beställa renoverade möbler utan att behöva besöka 
verksamheten. Det är dock förhållandevis en relativt liten verksamhet i 
jämförelse med alla möbler som köps in.  
  
Vid ändrade arbetssätt förändring av lokaler inköps oerhörda mängder av nya 
möbler. Vi behöver se över dessa inköp. Det är inte alltid tvunget att byta ut allt 
eller stora delar. 
  
Vi behöver också bli bättre på att kunna använda befintliga möbler. Det som blir 
över i en verksamhet kan passa utmärkt för en annan. Möbler ska inte slängas 
utan ska alltid försöka återanvända eller försälja till bolag som kan renovera och 
återsälja när inte vår egen verksamhet kan ta hand om möblerna. 
  
Det är hög tid att se över stadens inköp av möbler för att bli bättre på att 
återanvända. Det spar både skattepengar och är en insats för miljön. 
 
  
Med anledning av ovanstående föreslås kommunstyrelsen besluta: 
  

• Att ta fram åtgärder så att inköpen av nya möbler minskar till förmån får 
återanvändning och inköp av renoverade möbler. 

 

 


